
Toplantı Tarihi 

Toplantı Saati 

Toplantı Yeri 

KÜTAHYA SAĞLIK BİLİMLERİ ÜNİVERSİTESİ 

KURUM İDARİ KURUL TOPLANTI TUTANAĞI 

1. DÖNEM (NİSAN 2022)

: 12.04.2022 

: 14.00 

: KSBÜ Rektörlük Toplantı Salonu 

4688 sayılı Kamu Görevlileri Sendikaları Kanwrn'nun 22 nci maddesi ile Toplu Sözleşme 
Görüşmelerinin Yapılma Usul ve Esasları İle Kamu Görevlileri Hakem Kmulu, Kamu Personeli 
Danışma Kurulu ve Kurum İdari Kurullarımn Teşkili, Çalışma Usul ve Esaslarına İlişkin 
Yönetmelik'in 14 üncü maddesi gereğince Kütahya Sağlık Bilimleri Üniversitesi ve yetkili sendika 
Eğitimciler Birliği Sendikası (EĞİTİM-BİR-SEN) temsilcilerinden oluştmulan Kmum İdari Kurulu, 
Üniversitemizde görev yapan kamu görevlileri11in sorunlarını görüşmek üzere yukarıda belirtilen tarih 
ve saatte KSBÜ Rektörlük Toplantı Salonu'nda toplanmıştır. 

Söz konusu toplantıya Kütahya Sağlık Bilimleri Üniversitesi adına Genel Sekreter V. Yaşar 
GÜNEŞ (Kurul Başkanı), İdari ve Mali İşler Daire Başkanı Hüseyin ŞEN, Personel Daire Başkanı 
Mehmet GÜNEY ile Raportör olarak Şube Müdürü Hasan KOLAY; 

Eğitimciler Birliği Sendikası (EĞİTİM-BİR-SEN) adına Sendika Başkanı Rafet KELEŞ, Şube 
Başkan Yardımcısı Yusuf ALP AZ ile İşyeri Temsilcisi Şube Müdürü Salih AL TEN katılmıştır. 

Toplantı Genel Sekreter V. Yaşar GÜNEŞ'in açılış konuşmasıyla başlan1ıştır. Daha soma 
Kütahya Sağlık Bilimleri Üniversitesi'nde görev yapan personellerin çalışma şartları ve özlük 
haklarının iyileştirilmesi amacıyla yetkili sendika tarafından hazırlanan ve Kw-um İdari Kurulu'nda 
görüşülmesi içi teklif edilen konulara ait talep ve önerilerin maddeler halinde görüşülmesine geçildi. 

Söz konusu talep ve öneriler ile konuya ilişkin alınan kararlar maddeler halinde aşağıya 
çıkarılmıştır. 

1. Üniversite personelinin işyerine geliş gidişlerinde kullanılan servis araçlarının zaman
zaman talebi karşılamadığından dolayı ayakta yolculuk yapıldığı bu durumunda yolcu
güvenliği ve trafik kuralları gereğince sorun yaratması dolayısıyla çözüme
kavuşturulması talebi,

Konu hakkında Üniversitemiz İdari ve Mali İşler Daire Başkanlığı'nca gerekli çalışmaların 
yapıldığı ve ayrıca Rektörlük İdari Birimlerinin İlimiz merkezinde yer alan yeni rektörlük 
hizmet binasına taşınmasının yakın olduğu ve taşınmadan sonra servislerdeki yoğunluk 
azalacağı hakkında bilgilendirme yapılmıştır. 

2. Üniversitemiz kampüsünde bulunan köpeklerin, personellerin ve öğrencilerin
güvenliğine zarar vermemeleri açısından kampüs binaları ile yol güzergahlarında
gerekli tedbirlerin alınması amacıyla binalardan ve otoparklardan en az 100 m.
uzaklıkta beslenme alanlannın oluşturulması talebi,

�



Konuyla ilgili olarak kampüs içerisinde yer alan köpekler için Yapı İşleri ve Teknik Daire 
Başkanlığı tarafından barmak yapılmasına ilişkin plan ve programların başlatıldığı ve aynca 
söz konusu barınağın faaliyete geçmesinden sonra da köpeklerin buralarda geçici süre 
bakılacağı daha sonra Kütahya Belediyesi tarafından buradan alınmaları sağlanacağı hakkında 
bilgilendirme yapılmıştır. 

3. Kurum çalışanları arasında dayanışma, kaynaşma, çalışma barışı ve kurum olma
bilincinin yerleştirilmesi için sosyal aktivitelerin sayısının artırılması ve katılımın fazla
olması için gerekli düzenlemelerin yapılması talebi (gezi, piknik, kahvaltı, yemek,
yarışma vb.)

Covid-19 pandemi nedeniyle söz konusu aktivitelerin yapılamadığı ancak, salgın sürecin sona
ermeye başladığından dolayı önümüzdeki dönemde Üniversitemiz İdari ve Mali İşler Daire
Başkanlığı ile Sağlık Kültür ve Spor Daire Başkanlığı 'nca gerekli çalışmaların yapılması
konusunda mutabık kalınmıştır.

4. Çalışanların sendikal faaliyetlere katılması, personel sorunlarının idareye daha hızlı bir
şekilde iletilmesi için Rektörlük binasında yetkili sendikaya bir oda tahsis edilmesi talebi,

Yetkili sendikalara ayn ayn olacak şekilde oda verilmesi talebiyle ilgili olarak Yapı İşleri ve
Teknik Daire Başkanlığı tarafından gerekli planlama ve çalışmanın yapılması konusunda
mutabık kalınmıştyır.

5. Bazı sendikalar adına personel mailinden tüm çalışanlara atılan toplu e-postalar ile
resmi kurumlar dışından atılan toplu maillere önlem alınması talebi,

Kurumsal mail adreslerinden personellerin toplu mesaj atı imasına sınırlama getirilmesi (1 O
veya 20 ile) amacıyla Bilgi İşlem Daire Başkanlığı tarafından gerekli çalışmanın yapılması
konusunda mutabık kalınmıştır.

6. 4/B Sözleşmeli çalışan personellere haklarını bilmeleri açısından sözleşmenin bir
nüshasının kendilerine verilmesi talebi,

Sözleşmeli personellerin imzaladıkları hizmet sözleşmeleıinin bir örneği pozisyonlarının bağlı
bulunduğu İdari ve Mali İşler Daire Başkanlığı 'na gönderilmekle ve ayrıca personelleıimizi
talep ettikleri taktirde Personel Daire Başkanlığı' nca da kendilerine hizmet sözleşmelerini
verildiği hakkında bilgilendirme yapılmıştır.

7. Bilgisayar İşletmeni olabilmek amacıyla çalışanların farklı kurumlardan aldıkları
kursların Üniversitemiz bünyesinde verilmesi talebi,

Konu ile ilgili kurs açılması teklifi Üniversitemiz Sürekli Eğitim Uygulama ve Araştırma
Merkezi tarafından değerlendirilmesi konusunda mutabık kalınmıştır.

8. Sosyal medyanın, gazete ve web sitelerine kıyasla daha kolay ulaşılabilir olduğu için
sosyal medya kısıtlamasının kaldırılması talebi,

Söz konusu talebin Üniversitemiz yönetime iletilmesine karar verilmiştir.



9. Unvan değişikliği sınav takviminin belirlenmesi yönündeki çalışmalar hakkında bilgi
talebi,

Halen sınav süreci devam eden görevde yükselme sınavının bitimine müteakip unvan
değişikliği sınavının yapılmasına yönelik çalışmamn başlayacağı konusunda bilgilendirme
yapılmıştır.

10. Strateji Geliştirme Daire Başkanlığı personel sayısının artırılarak maaşların daha hızlı
ve sorunsuz çıkması adına mutemetliklerin birleştirilerek Merkezi Mutemetlik birimi
oluşturulması talebi,

Merkezi mutemetlik birimin diğer Üniversitelerde oluşturulduğu, Üniversitemiz tarafından da
değerlendirildiği ancak iş ve işlemlerin takibinin birimlerden uzak kalınması nedeniyle
ödemelerde gecikme ve aksamaların meydana gelmesi nedeniyle uygun bulunmamıştu.

11. Yapı İşleri ve Teknik Daire Başkanlığı'nda destek personeli olarak görev yapan
sözleşmeli personellerin görev tanımlarının yapılarak SGK'daki görev kodlarının ilgili
müdürlüğe başvurularak düzeltilmesi talebi,

Sözleşmeli personellerin kadroya geçirilmesiyle ilgili düzenlenecek Kanun çerçevesinde
gerekli çalışma yapılacaktır.

12. Güvenlik teşkilatının iş akışının bozulmaması amacıyla araç tahsisi için girişimlerin
yapılması talebi,

Konuyla ilgili İdari ve Mali İşler Daire Başkanlığı'nın çalışması bulunmakta olup süreç takip
edilecektir.

13. Yapı İşleri ve Teknik Daire Başkanlığı inşaat alanları ve binaların hizmetinin
aksamaması için araç tahsisinin sağlanması talebi,

İdari ve Mali İşler Daire Başkanlığı'mn araç alımıyla ilgili çalışması devam ettiği ve Yapı
İşleri ve Teknik Daire Başkanlığı 'nca çıkılan ihale sözleşmelerinde yapılacak işin süresi
boyunca araç şartı da eklendiği hakkında bilgilendirme yapılmıştır.

14. Tüm birimlere yerinde hizmet sağlayan (bizzat birimlere giden) çalışanlarımızın
gittikleri birimlerde öğle yemeği sıkıntısı yaşamamaları adına o birimlerde görevli
amirlerce, gelecek teknik çalışan kadar yemek sayısının artırılması talebi,

Üniversitemiz yemek hizmetini Kütahya Dumlupınar Üniversitesinden satın aldığmdan sabit
yemek sayısından dolayı bu talep Üniversitemiz tarafından bağımsız yemek ihalesi
yapıldığında yerine getirilebileceği konusunda bilgilendirme yapılmıştır.



15. Rektörlük Öğrenci İşleri Daire Başkanhğı'nın personel sayısı artırılarak merkez
öğrenci işleri modeline geçilmesi talebi,

Yürütülen hizmetin gereği, hızlı ve güvenli bilgiye ulaşım bakımından her birimin öğrenci
işlerini yürütmesi uygun görülmüştür.

Dilek ve Temenniler olarak; 

Yapılan toplantının akabinde Eğitim-Bir-Sen Şube Başkanı Rafet KELEŞ yapılan çalışmalarla 
ilgili başta Üniversitemjz Rektörü Prof. Dr. Vural KAVUNCU olmak üzere katılımcılara teşekkür 
etti. 

Kurum İdari Kmul Başkanı Genel Sekreter V. Yaşar GÜNEŞ ise tüm personelin huzur ve 
güven ortamında çalışmalarımn sağlanması açısından her türlü kolaylığı göstermeye hazır olduklarını 
bildirerek personelin ihtiyaçları için gerekli çalışmaları yapan sendika temsilcisine teşekkürlerini 
bildirmesine müteakip toplantı sona ermiştir. 
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Şube Başkan Yardımcısı 


